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Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Έναρξη λειτουργίας υδατοδρομίου Ιωαννίνων και πτήσεων από και
προς αυτό»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως ενημερωθήκαμε, έως πρόσφατα παρέμενε εισέτι σε εκκρεμότητα η αδειοδότηση
του υδατοδρομίου των Ιωαννίνων (στη λίμνη Παμβώτιδα και στην περιοχή του
Περάματος). Ωστόσο, οι πρώτες δοκιμαστικές πτήσεις πραγματοποιήθηκαν με επιτυχία
στις 24-26 Σεπτεμβρίου, με τις απολιμνιώσεις και προσλιμνιώσεις να λαμβάνουν χώρα
στις εγκαταστάσεις του Ναυτικού Ομίλου Ιωαννίνων. Η λειτουργία του εν λόγω
υδατοδρομίου θεωρείται δεδομένο ότι θα προσδώσει υπεραξία στην ευρύτερη περιοχή,
μετακινώντας επιβάτες από και προς εσωτερικούς διασυνδεδεμένους τουριστικούς
προορισμούς δια υδροπλάνων, όπως η Κέρκυρα, η Πάτρα και οι Παξοί, με επιπρόσθετη
προοπτική μελλοντικής επέκτασης της διασύνδεσης των αναφερομένων προορισμών
και προς Κροατία, Αλβανία και Ιταλία.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε πότε αφενός αναμένεται η αδειοδότηση και κατ΄
επέκταση η επίσημη έναρξη λειτουργίας του υδατοδρομίου Ιωαννίνων και πότε
αφετέρου η έναρξη πτήσεων με υδροπλάνα προς και από τα Ιωάννινα;
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